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Zwracam sig ponownie ( interpelacja z dn. 23.06.2015)

zuprzejmqprofb4 w imieniu mieszkaric6w Osiedla Zawi(;le o rozwa2enie

budowy ronda u zbiegu ulic Lipnowskiej, Grodzkiej i mostu im Edwarda

Smiglego-Rydza.

Mieszkaricy uwa2ajy, 2e takie rozwi4zanie spowoduje ptynno5i ruchu

i poprawi bezpieczeristwo na tym skrza2owaniu.

Wzorem innych miast rondo nie musi by6 dule,waine, aby spelnialo

swoj4 tunkcjg.

Mieszkaricy Woclawka uwu2ajqr6wnie2, Ze warto rozwairy| budowg

malego ronda po drugiej stronie mostu przy Katedrze u zbiegu ulic Brzeskiej,

Wyszyriskiego i Tumskiej.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta glgbokq analizg tych propozycji.

Zpowu2aniem
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